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Boligudvalget

Til:

Dato:

Indenrigs- og socialministeren

6. november 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del – spørgsmål stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 45
Ministeren bedes oplyse, om det er lovligt, når borgmesteren i Albertslund 
Kommune den 19. oktober oplyser til en borger, at der på Albertslund 
Kommunes sociale venteliste kun kan anvises 10 procent af de almennyttige 
boliger i Albertslund, hvor kommunen står for 100 procent af udlejningen, og 
at der derfor ikke er flere lejligheder til denne gruppe i år, men at der i resten 
af året kun anvises boliger til borgere med fuldtidsarbejde.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på elpecl@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand
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